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Nazočni: Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, Gordana Piskač, pročelnica 
Jedinstvenog upravnog odjela, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, 
prostorno uređenje i promet, Irena Vučenik Šostik, direktorica TZ Grada Delnica,  Indira Rački Joskić, 
ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Zvezdana Jerković, ravnateljica Dječjeg vrtića 
„Hlojkica“ Delnice, Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice, Tomislav Mrle, voditelj Stručne 
službe za obavljanje poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave, Zrinka Ružić, službenica u 
Odsjeku za proračun i financije, Nikola Muvrin, direktor „Risnjak-Delnice“ d.o.o. i Klaudija Kumpar, 
tajnica gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: zamjenica gradonačelnika Katarina Mihelčić te Đulio Jusufi umjesto 
kojeg sjednici prisustvuje Zrinka Ružić. 

Sjednici nije prisutan Dario Medvedec, direktor GSC Delnice. 
 
ZVEZDNA JERKOVIĆ 
- Danas desetoro vrtićaraca odlazi u Fužine jer škola Lič obilježava 170 godina postojanja i 

tom prilikom je u Fužinama upriličeno druženje. 
- Danas ide na Županijski sud. 
- Olimpijada – djeca treniraju, vježbaju i rade, pripremaju se. Gradonačelnik im je zaželio 

puno uspjeha, bude li moguće doći će ih podržati te je zatražio raspored natjecanja. 
 

DRAGAN ABRAMOVIĆ 
- Javna postrojba je imala intervenciju, lažnu dojavu iz Dedina u romskom naselju. Počeli 

su se opet pojavljivati problemi zvanja vatrogasaca, poziv je bio upućen prema vodstvu u 
Rijeci, JVP je izašla na intervenciju, sve pregledala, nije bilo požara i vratila se natrag u 
postrojbu. Cijelo vrijeme pokušavao se kontaktirati broj s kojeg je zatražena intervencija 
no nitko se nije javljao. Stoga će zapovjednik podnijeti kaznenu prijavu protiv nepoznatog 
počinitelja. 

- Pripreme za obilježavanja sv. Florijana, 4. 5. Sakupljanje je u postrojbi, slijedi misa te 
odlazak na groblje. 

- U petak je Skupština Vatrogasne zajednice PGŽ na kojoj će prisustvovati predsjednik 
DVD i zapovjednik JVP. 

- Ostalo je redovita nastava, praktične vježbe, čišćenje i održavanje prostora i okoliša. 
 

GORDANA PISKAČ 
- Aktivnosti vezane uz preseljenje obitelji Andrić, fizički su preselili u Dedin međutim, 

ostala je još jedna kamp prikolica (Zafirov Božidar) te je dogovoreno da se izbetonira još 
jedan plato s priključkom za struju i vodu gdje bi se prikolica preselila. Radi se glavni 
projekt nadstrešnica, geodetski snimak za podlogu je napravljen. Druga septička je 
napravljena u smislu zidova, ostali radovi napravit će se uskoro. Srušene su i preostale  
dvije barake na zemljištu Grada Delnica, no paljenje i čišćenje toga dijela nije još 
obavljeno. 



- Svakodnevno se obilazi gradilište u Kamenitoj ulici, rješavaju se pristupi do privatnih 
okućnica. Došlo je do poremećaja u visinama što je uobičajeno kod rekonstrukcije ceste. 
Neki su isto prihvatili neki nisu no, sa svima će se postići dogovor. Kad bi vrijeme bilo 
lijepo radovi bi trebali biti gotovi za desetak dana. 

- Aktivnosti vezane uz Supilovu ulicu. Nastao je slučaj vezano uz te radove, naime 
Agencija za plaćanja u poljoprivredi je javila da neki troškovi iz Troškovnika nisu 
prihvatljivi i da ih ne žele financirati, a to su troškovi koji se odnose na uređenje trga. 
Zašto to nisu rekli prije raspisivanja natječaja ne zna, dvije godine razmatrali su 
troškovnik koji im je bio prihvatljiv, a sad nije. Imamo zadatak razdvojiti troškove trga i 
ulice. Ovjereni troškovnik od strane projektanta im moramo dostaviti kako bismo napravili 
ugovor samo za Supilovu, bez trga. Također su rekli, obzirom da smo natječaj raspisali i 
prijavili za sufinanciranje, da bi morali izvesti i trg jer bi time došao u pitanje cijeli projekt 
i moglo bi se dogoditi ne samo da ne priznaju trošak trga nego čitavu investiciju.  

- Radi se na pregledu dostavljenog prijedloga Izvješća o stanju u prostoru. Izrađivač je 
dostavio izvješće pa treba provjeriti sve podatke koji su u tome navedeni. 

- Prema Zakonu o vodama dužni smo, do 15. 5., napraviti predaju imovine vodnih 
građevina komunalnom poduzeću. Treba napraviti procjenu i isknjiženje iz naše imovine. 
Neke dijelove bit će jednostavno izlučiti i predati no, primjerice, u sklopu Mesničke ulice i 
investicije rađena je i kanalizacija, sada treba napraviti procjenu kanalizacije, izvući ju iz 
vrijednosti i predati Komunalcu. Slično je i u Lovačkoj ulici. Obračun amortizacije morat 
će izvršiti Komunalac kao novu vrijednost. 

- Pretovarna stanica – Komunalac: iz Fonda je dobiven dopis kojim traže očitovanje 
Komunalca i vlasnika Komunalca vezano uz sufinanciranje infrastrukture. Naime, oni ne 
bi učestvovali u financiranju infrastrukture u cesti koja je potrebna za izgradnju pretovarne 
stanice. Očitovanje Komunalca je zatraženo i ovaj tjedan bi ga trebali dobiti. Ivica 
Knežević – rekli su da će decidirano napisati što mogu a što neće financirati, da na temelju 
toga napravimo očitovanje prema njima da nećemo platiti ništa od toga i proslijedit ćemo 
ostatak u smislu zahtjeva Županiji da isfinanciraju sve ono što neće moći isfinancirati 
Fond. To se odnosi na sve buduće korisnike pretovarne stanice, sadašnje osnivače 
Komunalca s time da su još uvijek indiferentni Vrbovsko i Čabar dok Fužine razmišljaju 
da im ne treba pretovarna stanica. Ima različitih razmišljanja.  

- Kolegica Sanda Bubanj je u bolnici, odsustvo će biti duže te će biti potrebno reorganizirati 
Službu obzirom da su kod nje važni predmeti. 

- Gradonačelnik – provođenje sustava vezanog uz organizirano prikupljanje komunalnog 
otpada kontejnerima tamo gdje to nije bilo. Vidljivo je da se poziva na nešto što je 
Komunalac već dobio te pita što je po tome poduzeto. Gordana Piskač navodi da bi od 1. 
5. krenuli s time čime počinje i obveza stanovnika da odvoz plaćaju. Obavijestili smo 
predsjednike MO, podatke koje je Komunalac zatražio već smo im ranije dostavili, ali 
poslali smo im opet. Napravljena je i obavijest koja će se stavljati na oglasne ploče. 

 
TOMISLAV MRLE 
- Odsustvom kolegice Sande Bubanj Služba je osakaćena na neki način jer je ovaj tjedan i 

kolegica Martina Petranović na godišnjem odmoru, a jedino rješenje je primiti nekoga na 
određeno vrijeme, preraspodjela je neizvediva, ne vidi način za preraspodjelu tog posla. 
Ivica Knežević navodi da alternativa dolazi u obzir i svakako to mora biti pravnik po 
vokaciji. 

- Održana je sjednica Vijeća za prevenciju kriminaliteta, sjednica je bila vrlo konstruktivna, 
doneseni su određeni zaključci koje trebamo odraditi. Iskristalizirale su se neke stvari 
vezane uz kraj školske godine pa će se zajedno s Policijom organizirati predavanje o 
vožnji bicikla, pregled bicikala koji mora zadovoljavati sve normative, obavezno nošenje 
kacige. S Hrvatskim šumama će se stupiti u kontakt da se naprave nosači za bicikle. 
Također je rečeno da će se razmisliti kako čuvati bicikle: da li kao u Međimurskoj županiji 
gdje registriraju bicikle ili na neki drugi način. Predloženo je da se organizira info punkt, 
načelno se razgovaralo da prostor bude u prostoru TZ. Na punktu bi građani mogli dobiti 
konkretne informacije od djelatnika Policije i još nekih institucija i službi. Razgovaralo se 



o obilježavanju pješačkih prijelaza, ukazano je na određene prometne znakove koji 
nedostaju, nepotpuni su ili su oštećeni. To su stvari koje će trebati odraditi. 

- Odluka o socijalnoj skrbi idući tjedan trebala bi biti gotova u smislu dorade prema 
konceptu Radne skupine i pripremit će se za sjednicu Gradskog vijeća. 

- Radi se na usklađivanju Odluke vezane uz Savjet mladih obzirom na nove odredbe 
zakona. 

- Dom oružanih snaga – prošli tjedan prostor je pregledan, bila je gospođa Črnjar iz 
Gradske knjižnice Rijeka i danas se očitovala vrlo pozitivno vezano uz ideju preseljenja 
Knjižnice u taj prostor. Moramo sakupiti određenu dokumentaciju i proslijediti ju dalje 
prema DUUDI. 

- Danas je zadnji dan javnog poziva za stručno osposobljavanje. 
- Kontaktirat će se sa Odjelom za školstvo Primorsko-goranske županije vezano za 

pomoćnike u nastavi. Nova pročelnica Odjela navela je da je uobičajeno da Županija, kao 
osnivač, plaća pomoćnika u nastavi jedno polugodište dok bi drugo polugodište plaćanje 
vršio Grad. Više će se znati nakon što Odjel dobije konkretne podatke s terena, a koje će 
ona tražiti. 

- Vezano za pomoć u kući prikupljena je dokumentacija potrebna za upućivanje zahtjeva 
prema nadležnom odjelu za socijalnu skrb Županije. Moramo još tražiti Rješenje da je 
udruga Ž.A.R. registrirana i treba napraviti popis radnika, još traje natječaj za zakup 
prostora no to je pri kraju.  

- Damski most – dobili smo odluku o proglašenju kulturnim dobrom, treba odrediti osobu 
koja će podnositi izvješća a potrebno je skupiti i određenu dokumentaciju. Na naše 
traženje Arhiv u Rijeci se javio, imaju dio dokumentacije no najviše materijala pohranjeno 
je u Beču a dio je u Zagrebu. Cjenik Arhiva u Rijeci je 300 kuna za sat pretraživanja bez 
obzira da li nešto pronašli ili ne. 

- Što se tiče zaklade Janet Majnarich, ovaj tjedan treba kontaktirat će Ministarstvo uprave i 
Ministarstvo vanjskih poslova te bi bilo dobro otići do njih. 

- Gradonačelnik pita ima li informaciju vezanu uz utvrđivanja statusa obzirom na novi 
imovinski cenzus za pomoć u kući. Možda bi trebalo vidjeti mogućnost da objedinimo 
ostale lokalne samouprave u smislu da naši ljudi servisiraju i njihove ili da se i njihovi, 
ako broj korisnika to opravdava, priključe udruzi Ž.A.R. naravno uz ugovorne obveze. 
Navodno se broj smanjio u odnosu na sadašnji broj korisnika. Tomislav Mrle navodi da su 
volonterke bile u Centru za socijalnu skrb, potrebno je minimalno 60 ljudi za provođenje 
programa. No, pomoć u kući nije isključivo socijalni program. U Rijeci dio ljudi sam 
plaća pomoć u kući.  

- Gradonačelnik je zatražio od Stručne službe da ispita uvjete uz koje može doći 10-15 
autobusa Gorana na prosvjedni skup na Markov trg. Klima je sada pozitivna u smislu 
pritiska i nastojanja da ukažemo na nedopustivost prijedloga rješenja Zakona o 
regionalnom razvoju. Ići će se civilizirano, kulturno, masovno se pokazati i reći ono što 
treba reći jer, ako to prepustimo zaboravu sami ćemo biti krivi za ono što će se dogoditi. 
Molim podatke tko daje suglasnosti i uz koje uvjete možemo doći.  

- Gradonačelnik je zatražio da služba upozori matičare da skrenu pozornost svatovima da se 
ljudi suzdržavaju od nereda jer će ga morati i počistiti. Normalno je da se ljudi vesele na 
svadbama, ali nedopustivo je da se u vijećnici baca grah, riža i slično. Kad mladenci izađu 
neka se baca, ali po vijećnici je to nedozvoljivo. 

 
 

ZRINKA RUŽIĆ 
- Obavljat će se tekući poslovi – knjiženje računa, knjiženje izvoda, razni obračuni, kontrola 

bilance. 
- Plaćanja – osim dospjelih obveza platit će se jednokratne novčane pomoći. 
- Radit će se na rebalansu. 

 
 
 



INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
- Danas će se napraviti zahvalnice za sudionike Noći knjige. 
- Sutra je dan za posjet Staračkom domu jer je vrijeme za promjenu knjiga i časopisa. 
- Sutra je i radni sastanak povjerenstva za odabir radova pristiglih za haiku natječaj i za 

haiku susret. 
- Radijska emisija bit će sa sudionicima Noći knjige. 
- U srijedu se naručuju knjige koje žele korisnici, to je knjiga desiderata. 
- Aktivnosti vezane uz gostovanje književnika u OŠ. 
- Aktivnosti vezane uz odjavu djelatnice zbog odlaska u mirovinu. 

 
DAVORKA GRGURIĆ 
- Redovito se rade rješenja o određivanju naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih 

zgrada (66 zahtjeva zaprimljeno je u ovoj godini), rješenja za komunalni doprinos, posebni 
uvjeti gradnje iz nadležnosti grada. 

- Priprema ugovora o nadzoru za izmjenu svjetiljki javne rasvjete na teritoriju Grada. 
Svjetiljke su naručene, ugovor o izvođenju je napravljen, još treba napraviti ugovor o 
nadzoru. 

- Provođenje natječaja za izmjenu stupova javne rasvjete u Supilovoj ulici. Dobili smo 
pismeni prigovor od ponuditelja koji nije imao potpunu dokumentaciju.  

- Napravljena je ovrha za Autocestu za komunalni doprinos u kompletnom iznosu od 
1.400.000,00 kuna budući prve dvije rate uzastopno nisu platili, a na rješenje se nisu žalili. 

- Radovi u Kamenitoj ulici – dogovori su intenzivni jer smo došli do faze uklapanja u 
okućnice.  

- Mrtvačnica u Kuželju – pločice su zalijepljene, sanitarije postavljene. 
- Ugovori o zakupu javnih površina – terasa je kontinuirani posao. 
- Nalaz i praćenje radova na javnim površinama se obavlja. 
- Komunalna naknada ide redovito – kontrola površina i kontrola obveznika plaćanja, 

izvršenja plaćanja, knjiženje i sl. 
- Komunalni redar je na godišnjem odmoru ali po pozivima i hitnim intervencijama odradi 

svoje. 
- Gradonačelnik – vezano uz potrebu pojačane sigurnosti obilježavanja pješačkih prijelaza 

predlaže da se razmotri mogućnost ugradnje svjetlećih oznaka koje obilježavaju prilaz 
pješačkom prijelazu. Zatražio je da se provjeri kolika je cijena obzirom se rekonstruira 
Supilova a ima i još frekventnih prijelaza na kojima bi se takve oznake mogle staviti. 

 
NIKOLA MUVRIN 
- Redovito se uređuje Park i grad. 
- Počela je košnja. 
- Naručeno je 60 komada tuja za dio od Energy pellets pa do groblja, no pojavio se problem 

kod Rasadnika koji, naime, nema ljudi koji bi iskopali biljke. Radnici Risnjaka mogu 
iskopati sadnice no tada cijena biljaka treba biti znatno manja. 

- Kose se groblja. 
- Radnički dom – skinuta je kompletna struja, isključeni i skinuti kabeli i lampe i sve je 

spremno za postavljanje fasade. Podignuti su gromobrani. Radovi kasne zbog vremenskih 
uvjeta. Pokušava dogovorit najprije izmjenu krovišta pa onda fasadu. 

- Kod „Pauše“ iščupane sadnice. Roditelji trebaju malo više brinuti o svojoj djeci, a uputit 
će se i dopis Vijeću za prevenciju kriminaliteta. 

- Upit Metal benetona oko financiranja prozora na Radničkom domu. Treba vidjeti u kojoj 
je to fazi. Gordana Piskač navodi da je zahtjev od naše strane upućen no, u ugovoru stoji 
da, ukoliko dođe do bilo kakve promjene cijene da se radi aneks ugovora. Još nisu 
napravili aneks. 

- Natječaj za prostor diska je spreman. 
- Fond za zaštitu okoliša poslao je formular koji treba popuniti a vezano uz nabavku vozila 

čiju nabavu bi sufinancirao Fond. 
- Sa Šumarijom Delnice kontaktira se vezano uz rušenje stabala. 



 
IRENA VUČENIK ŠOSTIK 
- Počeli su pristizati odgovori s predstavnicima članstva vezano za novo tijelo skupštine. 

Tražili smo od Ministarstva da se ubrza procedura, javili su da je dozvoljeno formiranje 
manje Skupštine s 15 članova (14 + 1).  

- Što se tiče ustoličenja tijela poslala je e-mail, te moli gradonačelnika da počne razmišljati 
o sastavu Turističkog vijeća. Od strane zakona sugerira se potreba da se uključuje u sastav 
Turističkog vijeća i Agencija, barem jedna. Mi turističke agencije, samostalne, nemamo 
iako imamo dosta registriranih agencija koje ne rade.  

- U tijeku je daljnja obrada i prilagodba po upitima za receptivne izlete. 
- Vezano za predstojeća događanja – razrada detalja i suradnja s dionicima za predstojeći 

sajam. 
- Obrada turističkog prometa slijedi za mjesec travanj. 
- Surađuje se s Poreznom upravom vezano uz ovrhe. 
- U Službenim novinama PGŽ – čim dobijemo suglasnost Ministarstva - treba objaviti 

izmjenu Statuta. 
- Kontinuirane aktivnosti su u tijeku vezano za tjednu problematiku. 
- Potrebno je provjeriti status volonterke. 
- Dnevno poslovanje – stranke, upiti, blagajna i slično. 
- Priprema se edukacija za web poslužitelja za zaposlene u TZ. 
- Gradonačelnik je zatražio da se zaduži netko za jedan vikend u drugoj polovici svibnja da 

kontaktira s odgovornim osobama u Općini Fažana gdje ćemo otići na prezentaciju i 
promociju Gorskog kotara. Sve će nam biti omogućeno besplatno (razglas, tribine, 
štandovi). Tada je tamo veliki muving stranih turista i to je idealna prilika da se 
predstavimo i podijelimo potrebne materijale. Kroz manifestaciju Gorski kotar u metropoli 
prošlo je nekoliko tisuća ljudi i to je bila idealna prilika da se podijele materijali od svih, 
no ima i onih koji materijale nisu niti dostavili. Treba animirati sve zainteresirane s 
naglaskom što će sve to obogatiti i turističku ponudu Fažane. Poseban naglasak treba biti 
na nošnji, etno-kulturnom blagu, izričaju heligonke, plesa, naših običaja. Svi sudionici 
trebaju biti dostojni u prezentaciji i formom i sadržajem. Zamišljeno je da svi zajedno 
otiđu tamo autobusom. Slično događanje u ljetnim mjesecima moglo bi se ponoviti i u 
Rovinju. Ako se dovoljno potrudimo možemo to iskoristiti – egzotika divljine u šumi, na 
livadi uz logorsku vatru, uz muziku i neke sadržaje dok se primjerice love puhovi. Ljudi 
će doći ali treba stvoriti naviku. To mora biti manifestacija kroz vikend tako da ljudi i 
prespavaju ovdje, da imaju svi korist ali mora se stvoriti sadržaj. 

 
TOMISLAV MRLE 
- Zamolio je na kraju riječ prije svega vezano uz javno okupljanje, čisto radi informacije iz 

prve ruke, dok će pismeno očitovanje dostaviti gradonačelniku do kraja dana, ali je prije 
toga napomenuo Nikici Muvrinu da je Vijeće za prevenciju kriminaliteta formalni organ 
jer je izabran od strane Gradskog vijeća no to nije nikakav represivni organ koji će 
rješavati problematiku kriminaliteta na način da traži neke počinitelje. Ovo je preventivni 
organ i on radi na način da u njima ima 25 osoba iz svih institucija na području grada te 
ljudi javno izmjenjuju iskustva i probleme i pokušavaju detektirati kako ih spriječiti, to mu 
je neka vrsta opisa posla. 

- Dakle, javno okupljanje, pa tako i u Zagrebu na Trgu Svetog Marka, regulirano je 
odredbama Zakona o javnom okupljanju (NN 128/99, 90/05, 139/05, 150/05, 82/11 i 
78/12). 

- Organizator može biti pojedinac ili pravna osoba, a ukoliko se radi o grupi građana, tada 
moraju između sebe odrediti svog zastupnika (čl. 6). 

- Prijava se podnosi PU gdje se ono održava (dakle PU ZG) i to najmanje 5 dana prije 
njegova održavanja (čl.7). Zakon propisuje što sve prijava mora sadržavati (čl. 8). 

- Organizator odgovara za red i mir te glede toga osigurava redarstvenu službu, bilo 
samostalno bilo putem ovlaštenih tvrtki (čl. 16).Organizator odgovara da sudionici ne čine 
štetu te da nisu naoružani kao i nesmetan prolaz službenim vozilima (hitna, policija, 



vatrogasci…) (čl.17) Organizator mora odrediti voditelja javnog okupljanja koja nadzire 
okupljanje te usmjerava rad redara (čl. 21). 

- Na trgu Svetog Marka može biti javni prosvjed najmanje 10 m od Sabora i Vlade te 
najmanje 20 m od Ustavnog suda (čl.11. st.1 podstavak 6). Tu maksimalno može biti 1500 
osoba (čL.11 st.2) i to u vremenu od 08,00 do 22,00 (čl.11 st.7) 

 
 
 
 
 
 
Dovršeno u 9,36 
 
Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl.iur. 

 
 

 
   


